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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Tényleg gáz van ha jön a gáz?” címmel a Házszabály 91 . -a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Dr. Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszter úrhoz.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Önt 2009. február 2-án meghallgatáson fogadta a Gazdasági Bizottság, a gázkrizi s

elhántásáról számolt be a bizottság tagjainak és a meghívottaknak Akkor azzal a kérdésse l

fordultam Önhöz, hogy ki és hogyan vizsgálja a gáz fű tőértékét, és hogy történt ez a válság

alatt. Latorcai János képviselőtársam szintén felvetette, hogy „nem egy kisüzem arra

panaszkodott, hogy nem tudták a hőmérsékletet biztosítani, ezért kiegészít ő fűtést kellett

nekik igénybe venni, miközben az órák ugyanúgy forogtak” . De egyik kérdésre sem érkezett

válasz. Most szintén ezzel a problémával fordulok Önhöz . I iiszen erre nem csupán ellenzék i

képviselők figyeltek fel. Dobolyi Alexandra MSZP-s Európa Parlamenti képviselő szintén

foglalkozott a gáz fűtőértékével kapcsolatban felmerülő problémákkal. .

A válság alatt sokan tapasztalták, hogy a gáz f űtőértéke romlott. De válságtól függetlenül is

sokaknak az az érzése, hogy becsapják őket. Nem elég, hogy drágult a gáz, még a fűtőérték

romlásával is pénzt kívánnak kiemelni a fogyasztók zsebébő l.

Miniszter Úr!

• A Magyar Energia Hivatal ellenőrizte-e a gáz fűtőértékét a válság alatt? Illetve milyen

más hivatal hatáskörébe tartozik mindez? Milyen időközönként ellenőrzik, és hol?



A háztartásban használt gáz ellenőrzése hogyan történik? Ha valaki magánemberként

a felhasznált gáz min őségét szeretné ellen őrizni, mit tegyen?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . március 11 .

Selmeczi Gaella
országgyű lési képviselő
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